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PROTOKÓŁ Nr XXIX/16 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 8 września 2016 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała Inspektor ds. organizacyjnych i samorządowych – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 15.30, a zakończył o godz. 18.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia 

XXIX sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach 

uczestniczy 13 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni radni zostali usprawiedliwieni.  

W sesji uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka, 

◦ Zastępca Wójta – Pan Krzysztof Michalski,  

◦ Skarbnik Gminy – Pani Iwona Skrajda,  

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek, 

◦ goście: Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury – Katarzyna Bednarek, Dyrektor Biblioteki 

Publicznej – Małgorzata Lasota, Zastępca Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej – Anna Troper, Radne Powiatu kwidzyńskiego : Ewa Stec, Krystyna Łapacz 

oraz pracownicy merytoryczni urzędu. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XXIX obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

 Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Poinformował o wprowadzeniu  

do porządku obrad projektu uchwały, który został przedstawiony na posiedzeniu 

komisji: w sprawie wyrażenia woli na zawarcie przez Gminę Kwidzyn porozumienia  

o partnerstwie z Miastem Kwidzyn, Gminą Ryjewo, Gminą Sadlinki. Gminą Miłoradz, 

Miastem i Gminą Sztum w celu przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. 

"Pomorskie Trasy Rowerowe". Nie zgłoszono żadnych wniosków w związku z czym 

poddał pod głosowanie proponowany porządek sesji, który został przyjęty jednogłośnie  

(13 głosami „za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kwidzyn za I półrocze 2016 roku. 

7. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na 2016 rok, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn na lata 2016 -2021, 

3) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kwidzyn.  

4) w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego, 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania  

mieszkaniowym zasobem Gminy Kwidzyn na lata 2011 – 2017, 

7) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie Gminy Kwidzyn, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu 

mieszkalnego położonego w Korzeniewie przy ulicy Łąkowej 10/1, będącego 

przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy, 
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9) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu 

mieszkalnego oznaczonego numerem 2 położonego w Nowym Dworze 22, 

będącego przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy, 

10) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu 

mieszkalnego oznaczonego numerem 3 położonego w Nowym Dworze 22, 

będącego przedmiotem sprzedaży na rzecz najemcy, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 23/90 położonej  

w obrębie geodezyjnym Górki; 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 23/91 położonej  

w obrębie geodezyjnym Górki; 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 26/13 w obrębie 

geodezyjnym Górki, 

14) w sprawie wyrażenia woli na zawarcie przez Gminę Kwidzyn porozumienia  

o partnerstwie z Miastem Kwidzyn, Gminą Ryjewo, Gminą Sadlinki. Gminą 

Miłoradz, Miastem i Gminą Sztum w celu przygotowania i wspólnej realizacji 

projektu pn. "Pomorskie Trasy Rowerowe", 

15) w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej, 

16) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXVIII sesji Rady Gminy. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XXVIII sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 31). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy, który został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 
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Ad.4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od dnia  

1 lipca 2016 roku do 7 września 2016 roku. Poinformowała o wydarzeniach, 

spotkaniach i uroczystościach, w których brała udział w okresie między sesjami.  

1 lipca 2016r. – podpisanie umowy z firmą SKANSKA na przebudowę drogi Mareza – 

Korzeniewo. 

4 lipca 2016r. – spotkanie w Rakowcu ze wspólnotą mieszkaniową przy ul. Spacerowej, 

gdzie podejmowano rozmowy na temat wspólnych remontów lokali mieszkalnych. 

11 lipca 2016. – obchody Plebiscytu w Janowie, dziękuję za obecność radnych i sołtysów. 

13 lipca 2016r. – odbiór drogi w Górkach (drogi do terenów inwestycyjnych). 

18 lipca 2016r. – obchody rocznicy aresztowań działaczy Konfederacji Obrony Wiary  

i Ojczyzny i złożenie kwiatów.  Podpisanie umowy na termomodernizację budynku 

Gimnazjum w Liczu.  

19 lipca 2016r. – uczestniczenie wraz z Przewodniczącym Rady w święcie Policji. 

22 lipca 2016r. – w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z Pomorskim Wicekuratorem 

Oświaty Panem Markiem Strociakiem. 

25 lipca 2016r. – posiedzenie Zarządu Gminnego OSP, omówiono zasady współpracy. 

28 lipca 2016r. – odbiór drogi osiedlowej w Gurczu. 

2 sierpnia 2016r. – spotkanie z księdzem proboszczem z Janowa oraz mieszkańcami 

parafii.  

3 sierpnia 2016r. – spotkanie z  zastępcą komendanta Powiatowego Policji Panem 

Jarosławem Łapaczem, który odchodzi na emeryturę.  

4 sierpnia 2016r. –wspólne posiedzenie komisji stałych. Uczestniczenie w pogrzebie 

Wójta Gminy Sztutowo Pana Stanisława Kochanowskiego.  

6 sierpnia 2016r.  – wzięcie udziału w Festynie w Górkach.  

8 sierpnia 2016r. – spotkanie u burmistrza Miasta Kwidzyna  z udziałowcami 

Kwidzyńskiego Parku Przemysłowo – Technologicznego w Górkach oraz Prezesem 

Parku. Tego samego dnia został rozstrzygnięty konkurs na stanowisko Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Janowie – wygrała Pani Edyta Januszewska.  

12 sierpnia 2016r. – spotkanie w Nadleśnictwie w sprawie zamiany działek  

w Brachlewie. Ponadto spotkanie ze wspólnotą mieszkaniową w Baldramie (przybyła 

tylko 1 osoba).  
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16-17 i 19 sierpnia – urlop 

18 sierpnia 2016r. – podpisanie umowy o kredyt z Bankiem Gospodarstwa Krajowego 

oraz umowy z Panem Strzelczykiem na przebudowę odcinka drogi w Tychnowach (po 

rozstrzygniętym przetargu).  

22 sierpnia 2016r. – spotkanie z Wicestarostą w sprawie dróg powiatowych i gminnych 

oraz o zmianie ich kategorii.  

24 sierpnia 2016r. – spotkanie z  zespołem „Marezianki” i rozmowy na temat  

organizacji obchodów  40-lecia istnienia zespołu.  

27 sierpnia 2016r. – w Pastwie odbyła się I Spartakiada strażacka. W Ośnie miało 

miejsce podsumowanie realizacji inicjatywy lokalnej. 

1 września 2016r. – uczestniczenie w rozpoczęciu roku szkolnego w Szkole 

Podstawowej w Janowie, z uwagi na objęcie stanowiska przez nowego dyrektora.  

W Janowie miało także miejsce odsłonięcie tablicy pamiątkowej poświęconej pamięci 

Żołnierzy Niezłomnych z „Konfederacji Obrony Wiary i Ojczyzny”. Ponadto 

uczestniczenie w inauguracji Krajowego Roku Szkolnego 2016/2017 w Rudnie,  

gm. Pelplin z udziałem Minister Edukacji Narodowej Pani Anny Zalewskiej, Wojewody 

Pomorskiego Pana Dariusza Drelicha, Marszałka Województwa Pana Krzysztofa 

Trawickiego.  

2 września 2016r. –podpisanie umowy na budowę kanalizacji w Dankowie. 

3 września 2016r. – kolejna edycja narodowego czytania „Quo Vadis” pod patronatem 

pary prezydenckiej odbyła się w Marezie. W Dubielu odbył się mecz piłki nożnej żonaci 

kontra kawalerowie.  

5 września 2016r. – spotkanie z przedstawicielem Energa Oświetlenie w sprawie 

dostawienia nowych słupów. 

6 września 2016r. – wyjazd w teren – dokonanie kontroli obkaszania dróg. Wspólne 

posiedzenie komisji stałych.  

7 września 2016r. – konsultacje społeczne dotyczące programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Ponadto spotkanie organizacyjne w sprawie 

organizacji imprezy kulturalnie, zdrowo i sportowo oraz I biegu Traktora.  

8 września 2016r. – posiedzenie komisji urbanistycznej dotyczące omówienia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Baldram i Gilwa Mała.  
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  Ponadto Pani wójt uczestniczyła w wizytach na budowach, na naradach 

dotyczących różnych przedsięwzięć i realizowanych inwestycji, ale także obiorach dróg. 

Odbywały się spotkania ze wspólnotami mieszkaniowymi. Podejmowane były także 

działania w celu ponaglenia Agencji Nieruchomości Rolnych dot. przekazania gruntów. 

Kilkukrotnie odbywały się spotkania z Przedsiębiorstwem Wodociągowo  

- Kanalizacyjnym odnośnie realizowanych inwestycji.   

 

(stan radnych 14 -  dołączyła Radna Katarzyna Rublewska) 

Ad 5. Interpelacje i zapytania. 

 - Nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kwidzyn za I półrocze 2016 
roku. 

 Pani Wójt wyjaśniła, że informacje, które przedłoży dotyczą realizacji budżetu  

na dzień 30 czerwca 2016 roku.  Na wstępie wskazała wysokość dochodów, które  

w I półroczu wykonano w wysokości 23 590 608 zł, (tj. 55,4% planu rocznego)  

i wydatków, które zrealizowano w kwocie 20 144 418 zł, tj. (44,3 % planu rocznego) 

oraz stan zadłużenia Gminy na koniec  czerwca 2016 roku. Wójt Gminy uzasadniła także 

dokonywane w ciągu roku zmiany. Omówiła dochody majątkowe gminy oraz wykonanie 

rzeczowe wydatków w poszczególnych działach klasyfikacji budżetowej. Wyjaśniła przy 

tym, że niektóre dochody majątkowe (m.in. dofinansowanie do przebudowy drogi 

Mareza – Korzeniewo) stanowią dochód zewnętrzny i dlatego nie zostały wykonane  

w I półroczu.  Dopiero po realizacji inwestycji będziemy mogli liczyć na częściowy zwrot 

wydatkowanych środków na te inwestycje. Szczególną uwagę Pani Wójt zwróciła  

na wykonanie i egzekucję dochodów z tytułu podatków i opłat w I połowie 2016 roku. 

Nadmieniła, że egzekucja jest prowadzona bardzo dobrze, środki są zabezpieczane 

poprzez wpis na hipotekę.  Pani Ewa Nowogrodzka przekazała, że sprawozdanie  

z wykonania budżetu za I półrocze 2016r. zawiera także sprawozdania z wykonania 

planów finansowych przez Gminny Ośrodek Kultury, Bibliotekę Publiczną, Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej oraz jednostki oświatowo - wychowawcze.   

 Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionej informacji. 
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 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon odczytał uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 1 września 2016 roku w sprawie pozytywnej opinii  

o przedłożonej przez Wójta Gminy Kwidzyn informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Kwidzyn za I półrocze 2016r.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Iwona Skrajda. Poinformowała,  

że dokonuje się zmiany w budżecie polegającej na zwiększeniu dochodów i wydatków  

o kwotę 228 300 zł oraz na zmianie planu w dochodach między paragrafami i zmianie 

planu w wydatkach między działami i rozdziałami klasyfikacji budżetowej. Przekazała, 

że w dziale 600 – drogi publiczne gminne nastąpiła zmiana na właściwy paragraf 

klasyfikacji budżetowej dochodów majątkowych dotyczących środków z budżetu 

państwa na realizację inwestycji „Modernizacja drogi Mareza – Korzeniewo”. Dalej Pani 

Skarbnik wskazała kwoty zwiększeń i zmniejszeń w poszczególnych działach 

klasyfikacji budżetowej, które miały wpływ na ostateczny stan dochodów. Następnie 

przedstawiła zmiany w wydatkach budżetu Gminy, omawiając kolejno kwoty zwiększeń 

i zmniejszeń w działach klasyfikacji budżetowej, wskazując przy tym planowane 

zadania. Omówiła także realizację poszczególnych zadań jednorocznych i wieloletnich. 

 Podsumowała, że po wszystkich wprowadzonych zmianach plan wyniesie  

po stronie dochodów 45 253 892,47 zł, a wydatków 48 119 892,47 zł. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/183/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kwidzyn na 

lata 2016 -2021, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  
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Projekt uchwały uzasadniła także Skarbnik Gminy wyjaśniając, że na podstawie 

zmian wprowadzonych w budżecie Gminy Kwidzyn na 2016 rok zachodzi konieczność 

wprowadzenia tych zmian w wieloletniej prognozie finansowej, w załączniku nr 1 i nr 2.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/184/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

3) w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kwidzyn.  

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

oraz jego uzasadnienie. 

Pani Anna Boczkowska – skarżąca przekazała, że nie widziała tego mieszkania, 

które zostało jej zaproponowane do zamiany. Poza tym w obecnym mieszkaniu 

wykonany był nie dawno remont i meble pod zabudowę. Pani Boczkowska powiedziała, 

że nie stać ją na to, aby od nowa urządzać kolejne mieszkanie i raczej nie zdecyduje się 

na zamianę tych mieszkań.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/185/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

4) w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

oraz uzasadnienie.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/186/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
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5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały 

oraz uzasadnienie.  

Pani Wójt nadmieniła, że został zmieniony zapis w uchwale, który obecnie brzmi, 

że Gmina Kwidzyn przekaże  w 2017 roku Powiatowi Kwidzyńskiemu na realizację tego 

zadania do 50% wkładu własnego, jednak nie więcej niż 700000,00 zł. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/187/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania  

mieszkaniowym zasobem Gminy Kwidzyn na lata 2011 – 2017. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/188/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

7) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego  na terenie Gminy Kwidzyn. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XXIX/189/16. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
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8) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego  

położonego w Korzeniewie przy ulicy Łąkowej 10/1, będącego przedmiotem sprzedaży  

na rzecz najemcy. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/190/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

oznaczonego numerem 2 położonego w Nowym Dworze 22, będącego przedmiotem 

sprzedaży na rzecz najemcy. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/191/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego 

oznaczonego numerem 3 położonego w Nowym Dworze 22, będącego przedmiotem 

sprzedaży na rzecz najemcy. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/192/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 23/90 położonej w obrębie 

geodezyjnym Górki. 



11 

 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/193/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 23/91 położonej w obrębie 

geodezyjnym Górki. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/194/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości nr 26/13 w obrębie geodezyjnym 

Górki. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/195/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

14) W sprawie wyrażenia woli na zawarcie przez Gminę Kwidzyn porozumienia  

o partnerstwie z Miastem Kwidzyn, Gminą Ryjewo, Gminą Sadlinki. Gminą Miłoradz, 

Miastem i Gminą Sztum w celu przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. 

"Pomorskie Trasy Rowerowe", 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Projekt uchwały omówiła Anna Cyranek – inspektor ds. promocji i rozwoju 

Gminy Kwidzyn. Wyjaśniła, że w grudniu Gmina musi złożyć wniosek do Urzędu 
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Marszałkowskiego w sprawie realizacji projektu „Pomorskie Trasy Rowerowe". Nasza 

Gmina jest liderem w tym projekcie i aby przygotować wniosek  i niezbędne dokumenty 

musi zostać podjęta uchwała Rady Gminy Kwidzyn o wyrażeniu zgody  

na podpisanie porozumienia. Samorządy, które będą naszymi parterami w projekcie 

również są zobowiązane do podjęcia uchwał w tej sprawie w miesiącu wrześniu. Cała 

długość trasy rowerowej będzie sięgała od Gminy Sadlinki do Gminy Miłoradz.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/196/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

15) w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej, 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 14 głosami „za” nadając jej numer XXIX/197/16. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

16) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 13 głosami „za” nadając jej numer XXIX/198/16. W głosowaniu udział 

wzięło 13 radnych (brak p. Kędziory).  

Uchwała stanowi załącznik Nr 17  do protokołu. 

 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXVIII sesji Rady Gminy. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił zastępca Wójta Pan Krzysztof 

Michalski. 

Odpowiedź stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad. 12. Wolne wnioski.  

 Pani Ewa Nowogrodzka poinformowała o otrzymanym dofinansowaniu z Unii 

Europejskiej do projektu edukacyjnego, w którym wezmą udział wszystkie nasze szkoły. 

Projekt, który wymagał dużo pracy i zaangażowania został przygotowany przez Panią 

Annę Wiechowską – nauczyciela ze Szkoły Podstawowej w Tychnowach.   

Radny Jerzy Tumiłowicz zapytał w sprawie zapadniętej drogi w Liczu, czy będzie 

naprawiona w ramach gwarancji? Pani Wójt odpowiedziała, że na pewno będzie 

zorganizowany przegląd gwarancyjny tej drogi.  

Sołtys sołectwa Brokowo, Pani Anetta Biskupska zawnioskowała w sprawach: 

- nie palącej się lampy (za domem pana Zakrzewskiego) bliżej stawu, 

 - odmalowania placu zabaw, naprawienia sprzętów (karuzela) i zniszczonych 

elementów oraz zamontowanie obiecanego „konika”, 

- wycięcia suchego drzewa przy przystanku autobusowym w Brokowie Górnym, 

- odmalowania świetlicy, naprawienia pieca, zdemontowania drewnianej wieży. 

Radny Jerzy Tumiłowicz zapytał o możliwość skierowania więźniów do pracy  

na jeden dzień do Licza. Pani Wójt wyjaśniła, że na chwilę obecną nie wyrabiamy się  

ze wszystkimi zleconymi robotami. Więźniom zlecamy bardzo dużo prac dlatego  

na razie nie będzie to możliwe.  

 

Ad. 13. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XXIX sesji Rady 

Gminy Kwidzyn. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. organizacyjnych. i samorządowych     Przewodniczący Rady
     
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon 

          


